
Referat bestyrelsesmøde VS d. 30/8 -2022  
 

Deltagere:  

Bent Kohls  

Jens Peter Black  

Jørgen Kjærsgaard  

Egon Jensen  

Leif Vang  

Emil L. Pedersen  

 

Dette møde var bestyrelsens årlige sommermøde på vandet, dermed er mødets indhold 
kortere end sædvanligt.  

 

Dagsorden:  

Bådoptagning  

Nye brædder på miljøskur  

Ny bro ved slæbested  

EVT.  

 

Bådoptagning:  

Bådene tages op den sidste lørdag i oktober, som sædvanligt. I år vil det være d. 29.  

Det vil offentliggøres på hjemmeside og Facebook.  

 

Nye brædder på miljøskur:  

Der er fra bestyrelsens side et ønske om at imødekomme udseendet af den nye offentlige 
toiletbygning, derfor vedtages det at der kommer nye brædder på miljøskuret, malet i samme 
farve som det nye toilet.  

 

 



Ny bro ved slæbested:  

Broen ved slæbestedet (siden ved miljøskuret) er i bestyrelsens øjne meget medtaget. Derfor 
vedtages det, at der skal nye brædder på.  

 

EVT.  

Ingen punkter  

 

Næste møde:  

d. 22/9  

 

 

 

 

 


